



中國香港學界體育聯會

THE SCHOOLS SPORTS FEDERATION OF HONG KONG, CHINA

不授權活動照片及錄影片段作宣傳用途表格

活動名稱 : _____
活動日期 : _____
活動地點 : _____
運動員姓名 : _____
學校名稱 : _____
運動員註冊證號碼 : _____

就上述中國香港學界體育聯會舉辦的活動：

本人為上述學生就讀學校的校長，現按上述學生的意願，不同意中國香港學界體育聯會使用於上述活動期間所拍攝或錄影任何帶有上述學生肖像之相片或錄影片段，作任何推廣及宣傳之用。

校長姓名 : _____

校長簽署 : _____

學校印章 : _____

日期 : _____

*表格可以透過電郵 (hkssf_media@hkssf.org.hk) 交回。如有查詢，可致電 27119182 與學體會發展及傳訊組職員聯絡。



中國香港學界體育聯會

THE SCHOOLS SPORTS FEDERATION OF HONG KONG, CHINA

Unauthorized Use of Activity Photos and Video Clips for Promotion Form

Name of Event : _____
Date of the Event : _____
Venue of the Event : _____
Name of Athlete : _____
Name of School : _____
Student Registration Card No. : _____

Reference is made to the above event organized by the HKSSF:

I am the principal of the school where the above-mentioned athlete is enrolled. At the request of the student, I do not consent to the Schools Sports Federation of Hong Kong, China taking photos or filming with the portraits of the above-mentioned athlete during the event for any promotion and publicity purposes.

Name of Principal : _____

Signature of Principal : _____

School Stamp : _____

Date : _____

* You may email the form to "hkssf_media@hkssf.org.hk". For any inquiries, please contact the staff of the Development and Communications Unit of the HKSSF at 2711 9182.